
Request for information received by email at  

MAP-info@fao.org from 29 October to 15 November 
2018.  

 

Call for Applications for Investment Support 

The Multi-donor Agribusiness Programme (MAP) 

  

 
Project Name:  The Multi-Donor Agribusiness Programme (MAP) “Reform and 

Development of Markets, Value Chain and Producers’ Organizations” 

Project Code:  GCP/GAZ/014/MUL 

Communications received concerning the Call for Applications to Investment Support 
GCP/GAZ/014/MUL-01/18 by fax by email from 29 October to 15 November 2018. 

 

Q5: 

Subject: No Subject 

Original enquiry: 

 الرجاء الرد ᢝᣘاوزرا  ᢝ
ᡧᣍوع حيوا ᡫᣄشتغل ونعمل مᙏ ا ممكنᘘمرح 

Translated enquiries: 

Can we apply for a livestock or agricultural project? Please reply. 
 

Draft Reply 

  ـــع وة الحيوانᘭة انتاجمشارᗫـ ᡵᣂة الحيوانات  الᘭᗖᖁاء وت ᡫᣃ ىثمثلᒯثمار من  ؛ᙬمنح لدعم الإس ᣢلة للحصول عᒯمؤ  ᢕᣂغ  ᢝᣦ

  ᢔᣂافة مدخلات الانتاج تعت᛿لاج، وᘭة مثل الاعلاف، السᘭوة الحيوان ᡵᣂنما انتاج مدخلات انتاج الᚏنامج ب ᢔᣂذا الᒯ خلال

 مؤᒯلة  ᢔᣂتعت ( ᢝ
᡽ᣍة (التص يع الغذاᗫᖔات ال سᘭمستوى الجمع ᣢة عᘭوة الحيوان ᡵᣂلة، وكذلك تص يع منتجات الᒯط مؤ ᡫᣄᚽ

وط الأᒯلᘭة للتقدم الخاصة ᗷالمتقدم ᗷالطلب وفكرة الاسᙬثمار المقدمة ᛿ما ᒯو موضح ᗷالتعلᘭمات  ᡫᣃ أن تنطبق عليها

 الخاصة بឝعداد وتقدᘌم الطلᘘات . 

  ثمارᙬالطلب وفكرة الاسᗷ المتقدمᗷ ة للتقدم الخاصةᘭلᒯوط الأ ᡫᣃ ط أن تنطبق عليها ᡫᣄᚽ لةᒯمؤ  ᢝᣦ ةᘭـــع الزراع المشارᗫـ

᛿ ات. المقدمةᘘم الطلᘌعداد وتقدឝمات الخاصة بᘭالتعلᗷ و موضحᒯ ما 

علᘭمات الخاصّة بឝعداد وتقدᘌم الطلᘘات،   للإطلاع 
ّ
وللحصول عᣢ المعلومات التفصᘭلᘭة ذات العلاقة، وعᣢ نموذج الطّلب والت

 : ᢝᣠط التاᗷارة الراᗫز  ᢔᣐير www.ungm.org/Public/Notice/78249//https:      

 



 Direct livestock production  projects such as buying and raising animals are not eligible for 

investment support under this programme. However, production of fodder, silage, etc. and 

processing of livestock products by women cooperatives) are eligible with the condition that 

these  match eligibility criteria for applicants and for investments as explained in the Guidelines 

for Preparation and Submission of Applications.   

 Agricultural projects are eligible for investment support if it matches eligibility criteria for 

applicants and for investments as explained in the Guidelines for Preparation and Submission of 

Applications.   

To retrieve the application form and the Guidelines for Preparation and Submission of Applications, 

please visit https://www.ungm.org/Public/Notice/78249  

 

Q6: 

 

Subject: Question about Map Application  

 

Original enquiries: 

Firstly, I am sending my regards for a team of FAO and all partners, My question about an 

application 25 pages, and the space for writing start in page 13, should I send the all 25 pages or just 

from page 13?  

Translated enquiries: 

 اᣠ فᗫᖁق عمل الفاو ᢝ
ᡨᣍاᘭة أود أن أرسل تحᘌداᘘال  ᢝ

ᡧ
ᣚ   اء᛿ ᡫᣄحول رزمة الطلب المكونة من  .وجميع ال  ᢝᣠنما تعبئة  25سؤاᚏصفحة، ب

 سᙬتم تعبᚊتها من  ᒯ .25ل ᘌجب أن ارسل الرزمة جمᘭعها المكونة من 13الطلب تᘘدأ من صفحة  ᢝ
ᡨᣎصفحة أم أرسل الاوراق ال

 ؟13صفحة   
  

Draft Reply 

الذي ᘌحتوي عᣢ نموذج طلب  )1اᣠ ملحق رقم (حتوي رزمة الطلب عᣢ التعلᘭمات الخاصة بឝعداد وتقدᘌم الطلᘘات ᗷالإضافة ت

 الـتأᜧد من تعبئة وᘻسلᘭم ملحق رقم واحد: "نموذج طلب منحة لدعم اسᙬثمار  ᢔᣐم الطلب، يرᘭسلᘻ عند . ᢝᣘثمار زراᙬمنحة لدعم اس

" والذي يتكون من  ᢝᣘل مقدم الطلب.  13زراᘘة من قᗷحاجة للإجاᗷ بند 

 وللحصول عᣢ المعلومات التفصᘭ  للإطلاع  ᢔᣐات، يرᘘم الطلᘌعداد وتقدឝمات الخاصّة بᘭعل
ّ
لᘭة ذات العلاقة، وعᣢ نموذج الطّلب والت

 : ᢝᣠط التاᗷارة الراᗫز  https://www.ungm.org/Public/Notice/78249      

 

The Call for Application document contains the Guidelines for Preparation and Submission of 

Applications, in addition to Annex (1): Investment Support Application form. When submitting the 

Application, please make sure to fill and submit Annex (1): "Investment Support Application form", 

which has 13 sections that need to be answered by applicant. 

To retrieve the application form and the Guidelines for Preparation and Submission of Applications, 

please visit  https://www.ungm.org/Public/Notice/78249 

 

  


